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Αθήνα,  27 Μαΐου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Συμπερίληψη εργαζομένων στον δημόσιο τομέα υγείας στην  έ-

κτακτη  οικονομική  ενίσχυση » 

 

Σύμφωνα με την από 30/04/20 Πράξη Νομοθετικού Περιεχομένου (Α' 75 αρ. 4) 

αναφορικά με τα “Μέτρα Αντιμετώπισης της Πανδημίας του Covid19” αλλά και 

της επόμενης διορθωτικής Π.Ν.Π. (Τεύχος A’ 90/01.05.2020 , άρθ. 17), ορθώς 

προβλέφθηκε έκτακτη οικονομική ενίσχυση προς το υγειονομικό και λοιπό προ-

σωπικό του ΕΣΥ.  

Ωστόσο, εξαιρέθηκαν αναιτιολόγητα από την παροχή του ανωτέρω έκτακτου 

επιδόματος οι εργαζόμενοι και εργαζόμενες σε πληθώρα εποπτευόμενων φο-

ρέων του Υπ. Υγείας όπως το Ε.ΚΕ.Ψ.Υ.Ε, ΚΕ.Θ.Ε.Α, Ο.ΚΑ.ΝΑ, καθώς και οι 

ΑμΚΕ που υλοποιούν το Πρόγραμμα «Ψυχαργώς», που ανήκουν οργανικά  

στο ευρύτερο Δημόσιο  Σύστημα  Υγείας. 

 

Η παράλειψη του Υπουργείου Υγείας να συμπεριλάβει το σύνολο των εποπτευ-

όμενων φορέων, οι οποίοι σαφώς και παρείχαν έργο για την αντιμετώπιση της 

πανδημίας του Covid19, επέφερε δικαίως αναστάτωση ανάμεσα στους υγειο-

νομικούς και προκάλεσε αίσθημα διακριτικής μεταχείρισης και αδικίας .  

 

Σχετικές επιστολές διαμαρτυρίας από τους αντίστοιχους συλλόγους εργαζομέ-

νων έχουν υποβληθεί προς την πολιτική ηγεσία του Υπ. Υγείας, χωρίς ωστόσο 

να έχει δοθεί σχετική απάντηση. 

 

Επειδή, δεν μπορούν να δημιουργούνται ανισότητες ανάμεσα στους απασχο-

λούμενους/ες στο Δημόσιο Σύστημα Υγείας και τους εποπτευόμενους φορείς 

του Υπ. Υγείας και μάλιστα σε μια περίοδο που όλοι αναγνωρίζουν την αξία και 

την προσφορά τους  

 

Επειδή, όλοι οι φορείς προσέφεραν τα μέγιστα σε συνθήκες υγειονομικής κρί-

σης και μάλιστα σε ευπαθείς ομάδες (π.χ. Ψυχικά πάσχοντες, τοξικο-εξαρτημέ-

νους, καρδιολογικούς ασθενείς) αλλά και απόλυτα απαραίτητες υπηρεσίες στον 

τομέα της Δημόσιας Υγείας (π.χ. διαγνωστικός έλεγχος για covid-19, έλεγχος 

φαρμακευτικής αγοράς , προμήθειες υγειονομικού υλικού κ.α.) 
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Επειδή, η αποκατάσταση της αδικίας είναι επιτακτική για την ενότητα του «υ-

γειονομικού μετώπου»  στη  διαχείριση της πανδημίας, η οποία εξάλλου δεν 

έχει λήξει. 

 

 

Ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 

 

Τι σκοπεύει να πράξει για την επανόρθωση του αδικαιολόγητου αποκλει-

σμού των παραπάνω εργαζομένων στο Δημόσιο Σύστημα Υγείας από 

την έκτακτη οικονομική ενίσχυση; 

 

 

Οι Ερωτώντες  Βουλευτές 

 

 

 

 Ξανθός Ανδρέας 

 Μιχαηλίδης Ανδρέας 

 Αβραμάκης Ελευθέριος 

 Αλεξιάδης Τρύφων 

 Αναγνωστοπούλου Σία 

 Αραχωβίτης Σταύρος 

 Βαγενά - Κηλαηδόνη Άννα 

 Βαρδάκης Σωκράτης 

 Βέττα Καλλιόπη 

 Γιαννούλης Χρήστος 

 Γκαρά Αναστασία 

 

Γκιόλας Ιωάννης 

Δρίτσας Θεόδωρος 

 Ζαχαριάδης Κώστας 
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 Ζεϊμπέκ Χουσείν 

 Ηγουμενίδης Νικόλαος 

 Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

 

Καλαματιανός Διονύσης -Χαράλα-

μπος 

Καρασαρλίδου Φρόσω 

 Κασιμάτη Νίνα 

 Καφαντάρη Χαρά 

 Λάππας Σπυρίδων 

 Μάλαμα Κυριακή 

 Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

 Μάρκου Κώστας 

 Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κώστας 

Μουζάλας Γιάννης 

 Μωραϊτης Θάνος 

 Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 

 Παπαδόπουλος Σάκης 

 Παπανάτσιου Αικατερίνη 

 Πούλου Γιώτα 

 Ραγκούσης Ιωάννης 
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 Σαντορινιός Νεκτάριος 

 Σαρακιώτης Ιωάννης 

 Σκουρλέτης Παναγιώτης 

 Σκουρολιάκος Παναγιώτης 

 Σκούφα Μπέττυ 

 Συρμαλένιος Νικόλαος 

 Τζούφη Μερόπη 

 Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

 Φάμελλος Σωκράτης 

 Φίλης Νικόλαος 

 Φωτίου Θεανώ 

 Χαρίτου Δημήτριος 

 Ψυχογιός Γεώργιος 




